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RENOLIT PVC FOILS FOR WINDOW EXTERIOR
ПВХ ПЛЕНКИ RENOLIT ДЛЯ ОКОН ВНЕШНИЕ
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15+ 
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EXPERIENCE

20+
TYPES OF 

SERVICES

ABOUT US
Barelit, established in 2007, is a trading and manufacturing company specializing 

in the development and produchon of high-quality equipment and materials for 

lamination. Our solutions are widely used in the production of window and door 

profiles, windowsills, panels, and other products made from PVC, aluminum and 

MDF.

Barelit’s product portfolio can be classified under the following categories:

• Lamination machines for PVC, MDF, and Aluminum profiles;

• Decorative PVC foils for windowsills (interior);

• RENOLIT PVC foils for window profiles (exterior) and windowsills;

• Protective tapes;

• Adhesives for lamination, packaging and hygene industries;

• Water-based adhesives;

• Pressure rollers and spare parts for equipment;

• Metal racks;

• Decorative acoustic panels;

• Scratch-resistant premium-class windowsills.

In addition to manufacturing, Barelit provides technical support and offers 

favorable conditions forlong-term partnerships.

In all areas of our business, we are guided by the principles of honesty, 

responsibility, and respect toward our clients and partners. We are committed to 

building long-term cooperation by offering high-quality products, a personalized 

approach and comprehensive technical support at every stage of collaboration.

Our mission is to build stable and trustworthy relationships with our clients, based 

on innovation, professionalism, and outstanding service.

О НАС
Компания Barelit, основанная в 2007 году, является торгово-

производственным предприятием, специализирующимся на разработке и 

производстве высококачественного оборудования и материалов для 

ламинации. Наши решения находят широкое применение в производстве

оконных и дверных профилей, подоконников, панелей и других изделий из 

ПВХ, алюминия и МДФ.

Основной ассортимент продукции Barelit включает:

• Ламинационные станки для изделий из ПВХ, МДФ и алюминия;

• Декоративные ПВХ пленки для подоконников (внутренние);

• ПВХ пленки RENOLIT для окон (внешние) и подоконников;

• Защитные пленки;

• Клеи для ламинации;

• Клеи на водной основе;

• Прижимные ролики и запасные части для оборудования;

• Консольные стеллажи;

• Декоративные акустические панели;

• Подоконники премиум-класса с износостойким декоративным покрытием.

Помимо производства компания Barelit предоставляет техническую поддержку, 

а также выгодные условия для долгосрочного сотрудничества.

Во всех сферах нашей деятельности мы руководствуемся принципами 

честности, ответственности и уважения к клиентам и партнёрам. Мы 

стремимся к долгосрочному сотрудничеству, предлагая высококачественную 

продукцию, индивидуальный подход и техническую поддержку на всех 

этапах взаимодействия.

Наша миссия - создание стабильных и доверительных отношений с 

клиентами, основанных на инновациях, профессионализме и безупречном 

сервисе.
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MX / PX / FX

PFX SUPER-MATT

RENOLIT - Rely On It.

RENOLIT is a German-based international company and one of the world’s leading

manufacturers of high-quality polymer films for construction and industry.

The RENOLIT EXOFOL range is used to protect and decorate window profiles,

doors and facade elements.

• MX is the classic film with a wide choice of colours and textures, proven over

decades.

• PX is a more advanced solution with improved weather and UV resistance and

longer service life.

• FX is the premium multilayer film designed for maximum durability, high climate

resistance and easy maintenance in demanding conditions.

• PFX offers a super-matt, natural wood-look surface with extra protection.

RENOLIT - международная компания из Германии, один из ведущих

производителей полимерных плёнок для строительства и промышленности.

Линейка EXOFOL предназначена для защиты и декора оконных профилей,

дверей и фасадных элементов.

• MX - классическая плёнка с широким выбором цветов и фактур,

проверенная десятилетиями.

• PX - более современная версия с улучшенной устойчивостью к погоде, УФ-

излучению и увеличенным сроком службы.

• FX - премиальная многослойная плёнка с максимальной долговечностью,

высокой стойкостью к климату и грязи, рассчитанная на самые сложные

условия эксплуатации.

• PFX - матовая плёнка с эффектом натурального дерева и повышенной

защитой поверхности.
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EXOFOL MX is the proven classic. It offers a wide range of colours and 

woodgrain designs, easy maintenance and reliable protection thanks to 

Solar Shield Technology (SST). It is recommended for use in climate

zones similar to Northern and Central Europe and is an ideal solution for 

standard climatic conditions, with a warranty of up to 10 years.

EXOFOL MX

EXOFOL MX

EXOFOL MX - это эталон надежности, проверенный временем.

Богатый выбор цветов и текстур под натуральное дерево, прост в

уходе, и обеспечивает стабильную защиту благодаря технологии

Solar Shield (SST). Рекомендуется для климатических зон, схожих с

Северной и Центральной Европой, и оптимально подходит для

стандартных условий эксплуатации, обеспечивая гарантию до 10

лет.

Transparent PMMA film

Printing Ink

Pigmented PVC base film with SST

Прозрачная РММА-пленка 

Печатные краски

Пигментированная базовая ПВХ пленка с технологией

SST
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EXOFOL PX is an advanced film with high resistance to sunlight and

weathering. Its plasticiser-free polymer technology ensures colour

stability and long service life, making it ideal for warm and sunny

regions. Suitable for moderate climate zones, with a RENOLIT warranty

of up to 15 years in Northern and Central Europe and up to 10 years in

Southern Europe, South America and China.

EXOFOL PX

EXOFOL PX

EXOFOL PX - это продвинутое решение с повышенной стойкостью

к солнечному излучению и погодным воздействиям. Технология без

пластификаторов обеспечивает стабильность цвета и длительный

срок службы, особенно в тёплых регионах. Подходит для

умеренных климатических зон: гарантия RENOLIT - до 15 лет в

Северной и Центральной Европе и до 10 лет в Южной Европе,

Южной Америке и Китае.

Непластифицированная пигментированная

ПВХ-плёнка SST

Printing Ink

Transparent PMMA film

Primer

Unplasticised, pigmented PVC base film with SST

Прозрачная РММА-пленка 

Печатные краски

Праймер
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EXOFOL MX is the proven classic. It offers a wide range of colours and 

woodgrain designs, easy maintenance and reliable protection thanks to 

Solar Shield Technology (SST). It is recommended for use in climate

zones similar to Northern and Central Europe and is an ideal solution for 

standard climatic conditions, with a warranty of up to 10 years.

Transparent PVDF layer
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EXOFOL FX is the premium solution without climate limits. It delivers 

maximum UV, weather and chemical resistance, outstanding colour and 

gloss retention, and an easy-to-clean surface. Designed for global use 

in all climates, including harsh tropical and subtropical regions, it comes 

with a warranty of up to 20 years.

EXOFOL FX

EXOFOL FX

EXOFOL FX - премиальное решение без климатических

ограничений. Плёнка обеспечивает максимальную стойкость к УФ-

излучению, погодным и химическим воздействиям, сохраняет цвет

и глянец, а также легко очищается. Подходит для применения во

всех климатах, включая жаркие тропические и субтропические

регионы, и имеет гарантию до 20 лет.

Primer

Pigmented PMMA base film with SST

Printing ink

Transparent PMMA film

Прозрачный слой PVDF

Праймер

Пигментированная базовая PMMA-пленка с SST

Печатные краски

Прозрачная PMMA-пленка
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Непластифицированная пигментированная ПВХ-

плёнкаSST

Primer
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EXOFOL PFX Super-Matt offers the authentic look and smooth feel of 

natural wood for windows and doors. Based on the plasticizer-free PX 

technology, it combines a deep VLF woodgrain texture with a protective 

PVDF layer. The result is a ultra-matt surface practically 

indistinguishable from real wood. Warranty up to 15 years.

EXOFOL PFX SUPER-MATT

EXOFOL PFX SUPER-MATT

RENOLIT EXOFOL PFX Super-Matt используется для окон и дверей, 

придавая им вид и текстуру натурального дерева. В основе лежит 

технология PX (без пластификаторов), а сочетание глубокого 

тиснения VLF и защитного слоя PVDF делает покрытие 

практически неотличимым от массива древесины. Гарантия до 15 

лет.

Transparent PVDF layer

Unplasticised pigmented PVC base film with SST

Printing ink

Transparent PMMA film

Праймер

Прозрачный слой PVDF

Печатные краски

Прозрачная PMMA-пленка



- 14 -



CONTACTS / КОНТАКТЫ

Brandium Residence, R1 Block, Office: 127 

K. Bakkalkoy Mahallesi, 34750 Atasehir 

Istanbul - Turkiye

+90 216 415 94 68

info@barelit.com

+90 536 574 76 78

www.barelit.com
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Group of countries 1 2 3 4 5 6 7

RENOLIT EXOFOL MX 10 10 7,5 5 - - -

RENOLIT EXOFOL PX 15 15 15 15 10 - 10

RENOLIT EXOFOL FX 20 20 20 20 20 20 20

RENOLIT EXOFOL PFX 15 15 15 15 10 5 10

Warranty (up to in years)
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